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Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 153 (Alm. del) af 15. 
november 2018 stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S)  

Spørgsmål 

Afdelingschef i Finansministeriet, Kent Harnisch, skriver i Berlingske den 7. no-

vember 2018, at ”..Det skyldes, at finansloven er et-årig.” I Finanslovspjecen, of-
fentliggjort den 30. august 2018 på Finansministeriets hjemmeside skriver regerin-

gen imidlertid en række prioriteringer, som strækker sig over en fire-årig periode, 

herunder blandt andet: ”Regeringen prioriterer 260 mio. kr. i perioden 2019-2022 

til miljø-, klima- og naturinitiativer”, ”Regeringen afsætter midler til en styrkelse af 
cyber- og it-sikkerhed og Politiets Efterretningstjeneste i perioden 2019-2022.”, 
”Samlet set prioriteres indsatsen på psykiatriområdet således med 525 mio. kr. år-
ligt i perioden 2019-2022” og ”Der afsættes en ramme på 600 mio. kr. årligt i peri-
oden 2019-2022 til bedre uddannelser og et robust arbejdsmarked.” Vil ministeren 
bekræfte, at det ikke er meningsfyldt at tale om prioriteringer udover 

finansåret 2019, hvis der reelt ikke er taget stilling til bevillingsniveauet? 

 

Svar 

Der henvises til svar på FIU alm. del spørgsmål 152. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Kristian Jensen 

Finansminister 
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